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Geachte mevrouw Meese,  
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Onderstaand treft u de beantwoording aan van de vragen die uw fractie gesteld heeft in het kader 
van artikel 47 van het Reglement van Orde. 
 
“Vandaag was in het nieuws dat het parlement en de EU lidstaten akkoord zijn over het verbod op 
wegwerpplastic. De praktische instelling van het verbod is door het akkoord een kwestie van tijd. 
Het Europees parlement stemt nog een keer over het definitieve voorstel waarna de lidstaten het 
verbod gaan inpassen in hun Nationale wetgeving (mogelijk vanaf 2021). 
 
M.b.t. Dit akkoord heeft Partij Veilig Maastricht enkele vragen en een suggestie.” 
 
Vraag 1: 
Bent u het met ons eens dat we het milieu kunnen sparen door een halt toe te roepen aan de plastic 
soep en voorkomen dat plastic als zwerfvuil in ons milieu terecht komt. Dat we daarnaast vissen en 
andere dieren kunnen redden indien we het plastic uit onze zeeën en oceanen verbannen. Dit moet 
natuurlijk  wereldwijd gebeuren, maar  bent u het met ons eens dat Maastricht  zelf ook al 
maatregelen kan nemen om de plastic afvalberg te verminderen? 
 
Antwoord 1: 
Ja. 
 
 
Vraag 2: 
Bent u het met ons eens dat we in Maastricht de maatregel van plastic bekers met carnaval moeten 
terugdraaien omdat het hier om heel veel plastic gaat? Zo nee waarom niet? 
 
Antwoord 2: 
Nee, die mening delen wij niet. 
De gemeenteraad heeft twee jaar geleden besloten om over te gaan op een glasverbod in de 
binnenstad tijdens carnaval. Na een zeer zorgvuldige afweging is in overleg met de Maastrichtse 
horeca besloten over te gaan tot deze maatregel. De overwegingen daarbij lagen voornamelijk op 
het gebied van de veiligheid: 

 minder verwondingen 

 minder lekrijden hulpdiensten en taxi’s 
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 beter optreden mogelijk door politie bij calamiteiten  

 minder verwerkingskosten (ook na carnaval) 
Er is destijds  een afweging gemaakt tussen deze aspecten en de milieuaspecten.  
Hierbij wordt overigens nog opgemerkt dat de fabricage en verwerking van glas zorgt voor hoge 
belasting voor het milieu. 
 
De gemeente Maastricht werkt op diverse fronten aan het verminderen van plastic afval. Daarom 
wordt door zowel de gemeente als ondernemers tijdens carnaval zoveel mogelijk plastic afval 
ingezameld. Het plastic dat wordt gebruikt tijdens carnaval wordt na inzameling verwerkt op de 
meest milieuhygiënisch verantwoorde wijze. 
 

 
Vraag 3: 
Zo ja, bent u dan bereid om opnieuw aan tafel te gaan met de Maastrichtse horeca om te kijken naar 
de veiligheid b.v. naar de destijds aangeschafte inzamel tafels voor glas en kan deze maatregel nog 
voor carnaval worden ingevoerd? 
 
Antwoord 3: 
Zoals al gemeld is het besluit om plastic te gebruiken tot stand gekomen in nauw overleg met de 
Maastrichtse horeca. Meer dan 90% was voorstander van het gebruik van kunststof bekers.  
De op eigen initiatief van de horecaondernemers aangeschafte en ingezette afzettafels voor 
bierglazen bleken in de praktijk niet te werken. De tafels werden niet alleen gebruikt voor het afzetten 
van lege bierglazen, maar ook van divers afval. Daarnaast bleek dat de tafels nauwelijks geleegd 
werden met een averechts effect tot gevolg. 
Het college is niet voornemens het door de gemeenteraad genomen besluit terug te draaien totdat er 
een gedragen alternatief voorhanden is.  
Overigens hebben vele horecaondernemers de bestelling voor de aanschaf van kunststof bekers 
voor carnaval 2019 al geplaatst. 
 
 
Hoogachtend, 
 
Namens het college van burgemeester en wethouders van Maastricht, 
de Burgemeester, 

 
J.M. Penn-te Strake 
 
 


